
From: Marie-Jose van der Walle
Sent: donderdag 8 december 2016 13:53:44
To: Postkamer
Cc:
Subject: FW: BUIG Budget

Van: Marion van der Kleij [mailto:marion.vanderkleij@home.nl] 
Verzonden: donderdag 8 december 2016 9:53

Aan: Griffie
CC: Sacha Vos

Onderwerp: Fwd: BUIG Budget

doorgestuurd bericht:

Van: Sacha Vos <sachavos1975@gmail.com>

Datum: 8 december 2016 09:02:33 CET

Aan: jean-pierre.spelthan@gulpen-wittem.nl

Kopie: Marion van der Kleij <marion.vanderkleij@home.nl>, Jack Cremers <cremersjack@gmail.com>, Griffie <griffie@gulpen-

wittem.nl>

Onderwerp: BUIG Budget

\ri720 

Onderwerp: Artikel 37-vragen van GroenLinks BUIG-budget

Naar aanleiding van de krant die ik vanmorgen heb gelezen heb ik nog een vraag.

\ri720 

Er staat een groot stuk in over de herplaatsing van nog 660 statushouders voor 1/2/2017. Op pagina 3 van het document 

"Tekort analyse Buigbudget Gemeente Gulpen-Wittem" staat vermeld dat het realiseren van de taakstelling voor 

Gulpen-Wittem ver is gevorderd. Graag zou ik de cijfers zien. 
\ri720 

1)Hoeveel moet Gu-Wi er in 2016 opnemen. 

2)Hoe en waar zijn zij geplaatst? 

3)Zijn dat kwalitatief goede accommodaties o.a. bij particulieren? 

4)Hoeveel moeten er nog geplaatst worden voor 1/2/2017. 

5)Gaat dit lukken en hoe en waar gaan zij geplaatst worden? 

6)Met wie (instanties, particulieren) lopen deze gesprekken momenteel?

Ik verneem het graag.

Met vriendelijke groet,

Sacha Vos
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